
Al jarenlang wordt er door onze WBE elk jaar op dezelfde wijze een voorjaarstelling
wild en faunasoorten doorgevoerd. Dit op een zeer accurate wijze en nog zonder warmtebeeld. Deze
resultaten staan al jarenlang in FRS maar bij besluitvorming wordt dit als niet voldoende ter zijde
geschoven. Een telling, als bijvangst overdag !! , door vogelaars, wordt als leidend gebruikt bij de
vaststelling van het voorkomen van een soort in een omgeving.
De laatste jaren zijn de aantallen getelde hazen alleen maar omhoog gegaan, het gaat zeer goed met
de haas. De laatste telling is meer dan 100% hoger dan eerdere jaren. Tellingen met warmtebeeld
vallen nog veel hoger uit.  Bijna elke dag zie ik wel doodgereden haas liggen aan de straat, een goede meetlat 
voor de aantallen hazen die er voorkomen. Verder zie je in de "rammeltijd" regelmatig 10 hazen of meer bij elkaar 
lopen.
Wat het aantal konijnen betreft is afhankelijk van de ziekten. Voorjaar/zomer zijn er vaak veel. Herfst/winter is het 
aantal weer afgenomen door ziekten. Er blijven er voldoende over om ze te bejagen. 
Resumerend: hazenstand neemt toe en konijnenstand blijft gelijk.
Laat tellingen over aan mensen die er verstand van hebben er zich er voor willen inzetten. De juiste
aantallen zullen openbaar worden, gebaseerd op jaren lange tellingen en deskundigheid. Als
uitgangspunt van de ontwikkeling 1950 nemen wat is daar de logica van ? dat is 70 jaar geleden de
hele wereld is veranderd en Nederland al helemaal.
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